

A woman with dark hair and red lips is lying face down on a massage table, receiving a head massage from a person whose hands are visible. She is wearing a white robe. A lit candle sits on a small white cloth to her left. A brown towel is draped over her right shoulder. The background is a warm, blurred yellow.

# Riad Utopia Suites & Spa

Un rêve à Marrakech au coeur de la Médina  
*A dream in Marrakech, in the heart of the Medina*



## ✓ ESCAPADE MAROCAINE / MOROCCAN ESCAPE

### ❖ Rituel Berbère / Berber ritual

Gommage traditionnel au hammam et massage 30 min

Body scrub in hammam & 30 min massage

Pour 1 personne / 1 person	60 min	440 dhs
Duo	120 min	820 dhs

### ❖ Rituel traditionnel / Traditional ritual

Gommage traditionnel au hammam et massage 60 min

Body scrub in hammam & 60 min massage

Pour 1 personne / 1 person	90 min	550 dhs
Duo	120 min	1010 dhs

### ❖ Rituel visage et corps / Body and face ritual

Gommage traditionnel au hammam, massage 60 min et soin du visage 30 min

Body scrub in hammam & 60 min massage & 30 min face care

Pour 1 personne / 1 person	120 min	760 dhs
Duo	150 min	1400 dhs

### ❖ Rituel Sultan / Sultan ritual

Gommage Sultan au hammam, massage verveine 60 min à la bougie et thé à la menthe

Sultan body scrub & verbena and candle 60 min massage & mint tea

Pour 1 personne / 1 person	120 min	760 dhs
Duo	120 min	1400 dhs

## ✓ HAMMAM

### ❖ Gommage traditionnel / Traditional body scrub

Gommage du corps au savon noir avec le gant Kessa, enveloppement au Ghassoul à l'eau de rose et shampoing aux oeufs  
Black soap body scrub with Kessa glove & Moroccan ghassoul body wrap perfumed with rose water & egg shampoo

1 personne / 1 person	30 min	260 dhs
Duo	60 min	420 dhs

### ❖ Gommage Sultan / Sultan body scrub

Savonnage au savon noir parfumé à l'huile essentielle de Romarin, gommage au gant Kessa, enveloppement du corps au Gassoul et à la lavande, shampoing aux oeufs, hydratation à l'huile d'amande douce

Soaping with black soap perfumed with Rosemary essential oil & exfoliation with traditional Kessa glove & detoxifying body mask with Ghassoul and lavender & egg shampoo & delicate hydration with sweet almond oil

1 personne / 1 person	60 min	395 dhs
Duo	120 min	710 dhs

## MASSAGES

**L'huile d'Argan est reconnue pour ses propriétés nourrissantes. Choisissez votre parfum Ambre ou Fleur d'Oranger et partez à la découverte des rituels de beauté du Maroc.**

*Argan Oil is known for its nourishing properties. Choose your Amber or Orange Blossom fragrance and discover Morocco's beauty rituals.*

 <b>Massage découverte / Discovery massage</b>	<b>30 min</b>	<b>260 dhs</b>
 <b>Massage relaxant ou tonique / Relaxing or tonic massage</b>	<b>60 min</b>	<b>395 dhs</b>
 <b>Massage amincissant / Slimming massage</b>	<b>45 min</b>	<b>395 dhs</b>
 <b>Massage signature / Signature massage</b>	<b>90 min</b>	<b>550 dhs</b>

## SOINS VISAGE ET CORPS / BEAUTY CARE

 <b>Soin du visage Utopia / Utopia face care</b>	<b>60 min</b>	<b>495 dhs</b>
<b>Nettoyage de peau complet associé à un massage du visage, de la nuque et du cuir chevelu</b>		
<i>Complete skin cleanliness combined with a face, nape of the neck and scalp massage</i>		

 <b>Soin du visage Natus / Natus face care</b>	<b>60 min</b>	<b>395 dhs</b>
<b>Démaquillant au miel, gommage à la boue exfoliante à l'Argan, masque à l'argile rose et hydratation</b>		
<i>Complete skin cleanliness combined with a face, nape of the neck and scalp massage</i>		

 <b>Soin du visage et corps à l'orientale / Oriental face &amp; body care</b>	<b>60 min</b>	<b>395 dhs</b>
<b>Gommage aux grains de sésame, masque au ghassoul et à l'eau de rose et massage pour le visage, les mains et les pieds</b>		
<i>Sesame seeds scrub, Moroccan ghassoul perfumed with rose water mask, and massage for face, hands and feet</i>		





**Réservation conseillé 24 heures à l'avance auprès de la réception.**  
*Please ask the reception for your booking at least 24 hours in advance.*